



「口罩擋不住笑容」親子攝影比賽事宜

About "Mask cannot block our smiles" photography competition

檔案編號 Circular no. : tks1503/2021/044

敬啟者 Dear parents,

在疫症之下，口罩成為了人們生活其中的一部份，更有人認為口罩成為人與人之間的隔膜？你認同嗎？但本園深信，口罩仍擋不住我們的笑容。我們需要保持心境開朗及正向的態度，雖受疫症影響，但我們仍需抱著對生活的希望。本園有鑒於此，特意舉辦「口罩擋不住笑容」攝影比賽活動，並於3月25日(星期四)前收集家長與學生戴口罩的合照。希望在疫症下，都可以感受到大家的笑容。敬請各位家長踴躍參加，活動詳情如下

Under the epidemic period, masks become part of people's lives. Some people even think that masks have become a barrier between people? Do you agree? But Kindergarten is convinced, masks have blocked our social connection, but wearing masks cannot stop our smiles. We need to keep a positive heart and hold hope in our life. Therefore, our school is organizing the "Masks cannot block our smiles" photography competition and will collect the photos of parents and children wearing masks. The deadline for the competition is March 25 (Thursday). We wish that everyone can feel the people's smile. Details of the event are as follows:

(一) 活動目的 Aims

1. 培養幼兒保持正向思維 Cultivate children to maintain positive thinking
2. 促進家長與子女的互動 Promote the interaction between parents and children
3. 提升幼兒的創意 Enhance children's creativity
4. 製造更多快樂回憶 Create more happy memories

(二) 參與方式 Participation method

比賽分為校內拍攝組及校外拍攝組，相片中的人物必須配戴上市口罩。每位學生在各組只限交一張相片。比賽會以投票形式選出優勝者，每組最高票數的5位優勝者將獲頒發神秘小禮物乙份。

The competition is divided into on-campus shooting group and off-campus shooting group. People in the photos must wear masks. Each student can only submit one photo in each group. The kindergarten will select the winners by voting. The 5 winners with the highest number of votes in each group will receive a small mysterious gift.

校內拍攝組 On-campus shooting group	在學校範圍內拍攝 Take photos in school area.
校外拍攝組 Off-campus shooting group	在深水埗區任何位置拍攝 Take photos at any location in the Sham Shui Po District.

(三) 相片收集方式 submitting the photo methods

1. 自行曬 4R 相片 Print photo in 4R size
2. 電子版本相片 Submit electronic version of photos
3. 電郵至本校電郵 Email to our school email (mail@tsangkorsing.edu.hk)

*請在寄件標題列明 < 「口罩擋不住笑容」攝影比賽_(學生名稱) > Please specify in the subject of the email < "Mask cannot block our smiles" photography competition_(student name) >

(四) 截止日期 Deadline : 25/03/2021 (星期四 Thursday)

此致

各位家長 Best Regards,

校長  啟

伍炫熹 Ng Yuen Hei

(Principal)



回條 Reply Slip

本人已收到佛教曾果成中英文幼稚園 (檔案編號 : tks1503/2021/044) 號通告，並知悉有關[口罩擋不住笑容]攝影比賽活動一事 I have received the circular no. tks1503/2021/044 from Buddhist Tsang Kor Sing Anglo-Chinese Kindergarten and I have known about “Mask cannot block our smiles” photography competition.

學生姓名

Student' s name : _____

家長簽署

Signature of parent : _____

班別

Class : _____

日期

Date : _____